
   
FAU – Smørås Skole  

 

Referat 
Dato: 20.04.2023 

Møteleder: Janicke 

Referent: Bjørnar 

 

Neste Møte: 06.05.2023 

 
Trinn/ gruppe Navn Tilstede 

1   

1   

2    

2  Bjørnar K Halvorsen X 

3  Jannicke B Falch X 

3 Jonas G Christensen X 

4  
 

 

4  Arild Ylvisaker X 

5 Helene A K Hetland X 

5 Marianne G Litland X 

6 
 

 

6 Charlotte Jevne X 

7   

7   

   

Rektor Trine Lise Larsen X 

 

 

TITTEL: Møtereferat FAU Smørås Skole 
 

# Beskrivelse Ansvarlig Frist 

1 Rektor informerer 

 

Lærerkabal - 1 slutter - 1 til 2 søker permisjon - Intervjuer på nye stillinger 

startet - 3 stillinger utlyst. 122 søkere 

 

Hjertesone -  setter i gang "Hjertesoneuke" uke 19. Sender ut info om dette uke 

18. 

 

Innspill fra FAU - lansere nye sykkelstativ til uke 19. 

 

Ombygging av skolen har startet. Arbeidsrommet til lærerne skal omgjøres til 

klasserom. Alle klasser fra 2023 sommer blir doble. Biblioteket blir 

arbeidsrom. 2.arbeidsrommet for lærerne blir også pusset opp. Biblioteket blir 

flyttet inn på tekstilrommet. 

 

Ventilasjonsanlegget på skolen er dårlig. Verneombud er på saken. Bygg-

avdelingen i kommunen skal se på dette også. 
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Gladmelding: 2 lærere fra Nederland skal være i Norge i 6mnd. En er 

sirkuslærer for 3.trinn på SFO. 1 er vikarlærer 

 

Spørsmål til Rektor: Hjertesone. Kan det "males" i innkjørsel for å vise at dette 

er hjertesone?  

Ja ingenting i veien for dette hvis FAU vil få frem en løsning. 

 

Loddbøker til 17mai: Juristuttalelse – Loddsalg er i grensesone. Det er  ikke 

søknadspliktig ifølge lotteritilsynet, men i grensesone pga at skolen skal være 

gratis for alle. Loddbøker skal inn 29/4. Pengene skal benyttes til f.eks 

kulturtilbud - skitur eller annet. Enkel måte å generere inntekter til FAU på. 

 

Kvalitetsoppfølgning skjer på alle skoler 1 gang hvert år 

 

Finne ståsted til skolen - hvor er vi og hvor skal vi. 

 

2 tema som skal gjennomgås. Smørås har valgt tema 1; Skolen utvikler 

systemer og praksiser som sikrer at elevene medvirker og er i dialog om 

mestring og motivasjon 

 

Hvordan skal FAU forberede seg til kvalitetoppfølgingsmøtet? 

 

Hva forteller elevene om medvirkning hjemme? 

 

FAU svarer så godt de kan. Dette er i startgropen og uklarheter er også bra å få 

frem. 

 

7.trinn har svart på elevundersøkelsen. Spørsmålene virker mer spesifikke enn 

til foreldreundersøkelsen. 

 

Savner info om møtet med Slåtthaug ungdomsskole. Rektor sjekker 

 

Skoleåret 23/24: Per 20/4/23 er det meldt inn 33 nye 1.klassinger til Smørås 

skole. Blir 2 grupper. 

 

 

  

FAU  

  

 Gjennomgått skriveramme for bruk til kvalitetoppfølgingsmøte i fellesskap. Se 

vedlegg til møterefereat. 

 

  

 Gjennomgang foreldreundersøkelsen. 
 
Vanskelig å se hvordan snitt er beregnet når mange av kolonnene er "-"  
 
Vanskelig å bedømme karakterer. Enklere hvis dette kan sammenliknes med 
andre skoler.  
 
Mobbing: Høyt antall på "vet ikke"  
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Digital - lav score på kilde- og informasjonskritikk. 
 

 

 "Barnevakten" 
 
4 - trinn godt oppmøte 22/3/23. 
 
Anbefaling til neste trinn at foreldregruppen tenker igjennom spørsmål i 
forkant.  
 
Tematikk angående overgrep kan/bør tas inn. 
 
7.trinn har ikke fått gjennomgang - dette er ønskelig 
 

 

  

 SFO: 
Møte - Jannicke og Bjørnar møtte Trine Lise og Ragnhild 16/3/23. 
 
SFO har gått bort fra månedsplan for heller å formidle historikk. Ønsker 
fleksibilitet i planene for at barna skal kunne medvirke i valg av aktiviteter.  

- FAU har meldt at en fremdeles ønsker informasjon i forkant. 
 
Skøyter: Logistikk er utfordring - 1.-2. trinn er vanskeligere å få med. FAU 
spurte om motivasjonen til de ansatte. 
 
SFO spør om FAU kjenner til personer/voksne som kan bidra med 
opplæring/annet 
 
Positivt møte. Det skjer mer enn SFO klarer å formidle til FAU/foreldre. 
 
SFO har barnemøter med jevne mellomrom for å sikre barna 
påvirkningsmulighet. 
 
Det kan virke som om SFO er bedre på medvirkning enn dokumentasjon 
 
Skjermtid: De ser lite på film ifølge SFO – «det er effektivt med skjerm i 
forbindelse med måltider.» 
 
Inn-/utsjekk - utfordring med systemet fører til problemer med dette. (dette 
burde vært kommunisert ut mot foreldre) 
 
Kulturkarusellen - tilbudt til 2.klasse. Musikanter lager eget opplegg 
 
SFO er opptatt av fri lek - FAU spilte inn ønske om noe mer organisering 
 
Oppsummert. Tilbud bedre enn hva vi var klar over. Fremdeles et stykke å gå 
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 Annet: 

 

Uoffisielle undersøkelser med andre skoler /SFO: Kan virke som om FAU er 
tidvis involvert i aktiviteter på SFO 
 

Trygg skolevei - FAU involvert i arbeid med dette på andre skoler 
 
17.mai-komiteen endrer tidspunkt for feiring fra tidligere ettermiddag til 
13:15-15:15 grunnet ønske fra komiteens medlemmer. 

  

  
Takk for oppmøtet 
 
Neste møte 6/5 kl 18:30 

  

 

 

1 Vedlegg: 

«Skriveramme til kvalitetoppfølgingsmøte.pdf» 


